
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.10.2008

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul consilier local DEMETER ILIE 
care  a  fost  ales  preşedinte  de  şedinţă  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara  nr.207/2008  adoptată  prin  votul  deschis  al  majorităţii  consilierilor  locali  în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni.

D-n  ul Demeter Ilie :  
             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru”

 Domnilor consilieri,
 Declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a  Consiliului  local  al  municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 21 consilieri.

Vă informez că la şedinţa de astăzi  participă de drept:   dl.  primar  Ovidiu 
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-na Podea Gabriela care îl înlocuieşte 
pe d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu.
                     Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei  
Municipiului Hunedoara, d-nul Kluşch Mihail administrator SC PARC INDUSTRIAL, d-nul 
Mihalache Marian director general SC ECO SID, d-na Geta Stanca administrator Serviciul 
Public Administraţia pieţelor, târgurilor şi oboarelor precum şi presa locală.

În continuare se dă cuvântul d-nei Podea Gabriela pentru a prezenta stadiul 
legalităţii  hotărârilor  adoptate  în  şedinţele  din  data  de   25.09.2008,  10.10.2008  şi 
24.10.2008.

D-na Gabriela Podea:
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara a avut obiecţii  referitoare doar la 

Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  nr.177/2008  pentru 
modificarea  şi  completarea  Anexei  la  Hotărârea  nr.16/2006  privind  aprobarea  
asocierii  în  participaţiune  cu  SC.  INTERSERVICE SRL în  vederea  exploatării  din  
punct de vedere comercial a unui  teren, motiv pentru care în cadrul acestei  şedinţe 
avem pe ordinea de zi, la punctul nr.18, un proiect de hotărâre, pentru revocarea Hotărârii 
nr.177/2008.  Restul  hotărârilor  adoptate  în  şedinţele  Consiliului  Local  din data  de 
25.09.2008, 10.10.2008 şi 24.10.2008 nu au primit obiecţii, cu privire la legalitate.”

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util la 
dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţei anterioare, se supun aprobării Consiliului local.
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Procesele verbale se aprobă în unanimitate.

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.

D-nul Demeter Ilie :
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.

La punctul 17 şi 18 domul consilier local Dan Nicolae Robert nu va vota, iar la 
punctul 14 domnul consilier local Leu Mihai nu va vota.

Înainte de a trece la punctul 1 al ordinei de zi, stimaţi colegi, vreau să vă 
anunţ că la fiecare pe masă există Regulamentul de Organizare şi funcţionare al Consiliului 
Local şi Legea nr.215/2001, rugămintea mea personală este să le citim, să vedem exact ce 
avem dreptul, ce nu avem dreptul, ce putem face, ce nu putem face în şedinţă, pentru a 
putea să ne respectăm unii  pe alţii.  În regulament, precum şi  în Legea nr.215/2001 se 
spune clar că este liber accesul, şedinţele sunt publice, nu scrie nimic de filmat, nici de 
fotografiat şi nu se poate da cuvânt celorlalţi, decât cu acordul consiliului loca şi dacă este 
cazul. Limita în care se poate participa din exterior este cea a spaţiului disponibil, deci a 
scaunelor libere.”

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
D-nul Schiau Nicolae:
„O să vă rog domnule preşedinte să îmi permiteţi să fac referire la punctele 1, 

2 şi 18, deoarece toate trei au legătură între ele. Poate ar fi fost normal să începem şedinţa 
de astăzi,  în speţă, la punctul  1 pe ordinea de zi  să fi  fost  proiectul  de la punctul  18, 
respectiv revocarea acelei Hotărâri de consiliu nr.177/2008 privind aprobarea asocierii în 
participaţiune cu SC. INTERSERVICE SRL, pentru  că acum, în  acest  moment în  care 
discutăm şi peste câteva secunde vom ridica mână să aprobăm sau să respingem acest 
proiect de pe ordinea de zi  ne întrebăm care este scopul acestui  proiect  care ne este 
supus discuţiei şi aprobării consiliului local.
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Aşa  bănuim doar,  că  este  o  nouă  soluţie  care  ne  este  propusă  pentru 
rezolvarea acelei  probleme atât  de spinoase a transportului  pensionarilor  în  municipiul 
Hunedoara.

În 3 septembrie 2008 consiliul local a aprobat o hotărâre care s-a dovedit a fi 
ilegală, 177/2008. Cei care au spus la vremea respectivă că se merge pe o soluţie ilegală 
au fost reprezentanţii PD-L. La vremea respectivă am fost acuzaţi, atât aici în sală cât şi în 
mass-media că de fapt ne opunem rezolvării  problemelor cetăţenilor din municipiu. Am 
spus-o  atunci  şi  o  spunem şi  astăzi,  nu  avem nimic  împotrivă  să  se  rezolve  această 
problemă, dar printr-o soluţie legală. S-a dovedit a fi o soluţie ilegală şi respingerea ei de 
către Prefectură dovedeşte acest lucru.

Şi ca să dau un răspuns vis-a-vis de o afirmaţie de data trecută, referitoare la 
competenţa şi  incompetenţa unora, eu vreau să spun doar că această hotărâre este o 
dovadă a competenţei celor care au pus-o în pagină şi ne-au adus-o nouă pe masă.

Voi reveni la punctul 1 şi la punctul 2. Practic, ni se propune o nouă variantă, 
de  data  aceasta,  este  adevărat,  în  cadrul  legal,  în  cadrul  Legii  nr.92/2007  privind 
transportul public local, dar care nu este oportună pentru noi, pentru că acea înfiinţare a 
unor compartimente specializate în  subordinea unităţilor  administrativ-teritoriale  poate fi 
pusă în aplicare, acea soluţie, atunci când nu ai un serviciu concesionat. Or, la noi deja am 
parcurs  această  etapă.  Noi  avem un  serviciu  deja  concesionat  şi  tot  ceea ce  ţine  de 
serviciul public local este practic sub umbrela acelui contract de concesiune încheiat cu 
operatorul.

Dacă sunt anumite probleme, nu funcţionează corect, aceste lucruri trebuiesc 
rezolvate printr-o discuţie cu cel căruia i s-a concesionat serviciul. Este anormal şi ilegal să 
înfiinţezi un serviciu paralel cu cel care a fost deja concesionat.

 În contractul cadru de concesiune, deci nu în ceea ce am adăugat noi, ca şi 
elemente  specifice,  deci  în  contractul  cadru  există  un  paragraf  care   spune  că  între 
obligaţiile  părţilor,  în  sarcina  concedentului  intră  şi  obligativitatea  de  a  nu  obstrucţiona 
concesionarul în derularea contractului.

Concedentul are posibilitatea să-l controleze, să-l monitorizeze, să-i verifice 
obligatoriu şi să-i evalueze indicatorii de performanţă şi să intervină atunci când este cazul. 
Nu are însă dreptul să-l  obstrucţioneze, ori înfiinţarea unui serviciu paralel cu cel existent 
înseamnă obstrucţionare, creând condiţii ca acel operator care a concesionat serviciul să 
dea în judecată Consiliul Local. Deci punem de fapt bazele pentru un nou proces.   

Astăzi ni se propune înfiinţarea unui nou compartiment de transport fiindcă nu 
ne  plac  ochii  operatorului.  Mâine  nu  o  să  ne  placă  ochii   măturătoarei  şefe  şi  o  să 
propunem înfiinţarea unui compartiment de salubritate sau de întreţinere zone verzi. Şi uite 
aşa, încet, încet reînfiinţăm regia, pentru că nu o să ne apucăm să ţinem compartimente 
din acestea stufoase cu zeci, poate chiar mai mulţi pentru aceste operaţiuni. Nu ştiu dacă 
acesta este scopul, atâta timp cât deja, în conformitate cu prevederile legale noi am trecut 
la gestiunea delegată. Am concesionat deja, în conformitate cu prevederile legale, vis-a-vis 
de serviciile publice aceste servicii către operatori licenţiaţi.

De aceea nu ştiu dacă este oportună o astfel de propunere, noi ne spunem 
punctul nostru de vedere şi vom vota ca atare.”

D-nul De  meter Ilie :  
„Am o rugăminte la dvs., conform regulamentului, preşedintele poate propune 

sau sista convorbirea la un anumit timp limitat. Rugămintea mea este ca luările de poziţie 
să fie la obiect, punctuale şi să fie scurtat cât de cât timpul, pentru a fi timp necesar şi 
pentru alte punte de pe ordinea de zi. Vă mulţumesc!”
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D-nul Schiau Nicolae:
„Am înţeles, am făcut precizarea că este vorba de abordarea a 3 puncte de 

pe ordinea de zi cu legătură între ele.”
D-nul Demeter Ilie :
„Consider că aţi luat cuvântul la cele 3 puncte de pe ordinea de zi.”
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Domnule preşedinte, eu nu mă pot referi decât la aceste două puncte de pe 

ordinea de zi, 1 şi 2, pentru că la punctul 18, după cum ştiţi nu voi vota. Dar, dacă domnul 
Schiau a făcut referire la competenţa celor care au propus acel proiect de hotărâre, eu zic 
să se uite şi la competenţa celor care au semnat acel contract de delegare de gestiune în 
care operatorul de transport a avut toate pârghiile în mână să-şi bată joc de un oraş întreg. 
Şi un oraş întreg să fie la cheremul acelui operator de transport.

După cum am observat la toate proiectele de hotărâre unde a fost în discuţie 
acest operator Manolache Transcom Auto, principala grijă a colegilor noştri de la PD-L a 
fost să nu-l obstrucţionăm pe acesta în activitatea lui şi nici cum nu a fost acela de a putea 
avea o pârghie în mână ca să îl obligăm să respecte hotărârile de consiliu şi legislaţia în 
vigoare şi oraşul în primul rând, cetăţenii acestui oraş.

În ceea ce priveşte oportunitatea acestor două puncte, dacă domnul Schiau 
s-a referit la aceste două puncte, noi îi vedem oportunitatea exact prin faptul că avem nişte 
pârghii în mână cu care acest operator nu mai poate să facă chiar tot ce îşi doreşte.

Putem să ne judecăm cu el, domnul Schiau ştie foarte bine cum este cu acel 
contract, 95% sunt în beneficiul acestui transportator. Dvs., colegii noştri din consiliu, dacă 
aţi studiat acel contract, aţi putut vedea acele clauze, unele s-au scos faţă de contractul 
care a fost pe linia 6, au fost introduse altele, i s-a dat şi mai multă libertate, de aceea am 
ajuns în situaţia de acum 2 luni.

În ceea ce priveşte obstrucţionarea acestui operator, noi cunoaştem foarte 
bine legea, ştim ce i s-a concesionat lui, ştim liniile pe care le are concesionate, noi avem 
alte linii, eventual se vor face altele.  Eu propun să trecem la vot.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul  hotărârii  se aprobă cu 16 voturi  „pentru” şi  5 „abţineri”  (Chiş Şerban 
Ana-Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).

Art.1-4 se  aprobă cu  16  voturi  „pentru”  şi  5  „abţineri”  (Chiş  Şerban Ana- 
Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).

Hotărârea nr.213/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 „abţineri” (Chiş 
Şerban Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon Cristian  şi  Munteanu 
Gigi).

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

-  d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
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D-nul Bobouţeanu Dan:
„Data trecută când s-a aprobat acel tarif de 1,5 la transportatorul local, noi cei 

de la PSD am fost  împotrivă, am şi spus că nu suntem de acord cu majorarea. Nu mă 
interesau motivele care au dus ca în 3 ani de zile el să nu-şi majoreze tariful. 

 De data aceasta s-a avut iniţiativa primăriei, care a hotărât să pună piciorul 
în prag în ceea ce priveşte transportul  local şi  nu pot fi  de acord nici  cu afirmaţiile că 
actualul transportatorul îşi făcea treaba. 

În  acest  moment  suntem  de  acord,  de  aceea  am  şi  votat  proiectul  de 
hotărâre, primul proiect, precum şi pe al doile-a, pentru că deocamdată este doar o fază 
incipientă, a unei activităţi pe care urmează să o desfăşoare primăria.

Dacă la momentul la care primăria, prin compartimentul respectiv nu ne va 
demonstra nouă, mă refer la PSD, că pot să menţină un preţ acceptabil  al biletelor de 
transport,  că  pot  menţine  în  continuare  anumite  facilităţi,  pentru  cei  care  trebuie  să 
beneficieze  de  ele,  atunci  ne  vom opune.  Dar  în  acest  moment  suntem de  acord  cu 
înfiinţarea  acestui  compartiment  şi  cu  obţinerea  autorizaţiilor  de  la  Autoritatea  Rutieră 
Română.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Stimate coleg, în ceea ce priveşte preţul şi facilităţile, le vom discuta într-o 

altă şedinţă de consiliu în care vom hotărî exact atribuţiile acestui compartiment, atunci veţi 
putea să vă spuneţi punctul de vedere,  să veniţi cu propuneri, şi dacă acestea sunt în 
folosul comunităţii, cu siguranţă vor fi adoptate de către consiliul local.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul  hotărârii  se aprobă cu 16 voturi  „pentru” şi  5 „abţineri”  (Chiş Şerban 
Ana-Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).

Art.1-2 se  aprobă cu  16  voturi  „pentru”  şi  5  „abţineri”  (Chiş  Şerban Ana- 
Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).

Hotărârea nr.214/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 „abţineri” (Chiş 
Şerban Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon Cristian  şi  Munteanu 
Gigi).

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie). 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia:
„Aş dori totuşi, din respect pentru  cei care participă la şedinţa de consiliu şi 

sunt în sală să se facă un mic rezumat a ceea ce discutăm. Noi le avem în faţă, dar dânşii 
stau în spate şi nu ştiu despre ce se vorbeşte. Fiecare ar trebui să aibă un mic rezumat.”
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D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Delegaţii  săteşti vor primi un set,  dar restul colegilor, ştiu despre ce este 

vorba, fiecare în domeniul său.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.215/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-na Fărcaş Bianca Magdalena:
„O singură rectificare aş avea,  la lista  obiectivelor  pentru  care paza va  fi 

asigurată  de  către  angajaţi  din  cadrul  Poliţiei  Comunitare,  la  Administraţia  Finanţelor 
Publice a Municipiului Hunedoara aş propune modificarea acestui program  de la 8 la 18, 
în măsura posibilităţilor, ţinând cont că în urmă cu ceva timp, în jurul orei de 1630 s-a furat o 
geantă din acest sediu.” 

D-nul Furca Tiberiu:
„Activitatea se desfăşoară pe baza unui contract, încheiat între noi şi Direcţia 

Judeţeană a Finanţelor Publice. Noi nu am avut solicitări, din partea dânşilor, de prelungire 
a programului. În situaţia în care se solicită, noi putem efectua paza, dar menţionez că 
această activitate se realizează contra cost. Noi putem prelungi programul, dar numai dacă 
ni se solicită acest lucru din partea Direcţiei Judeţene a Finanţelor Publice.

Practic, această hotărâre nu face altceva decât să consfinţească obiectivele 
la care noi executăm,în momentul de faţă,  pază.”

D-nul Demeter Ilie :
„D-na consilier, mai susţineţi acest amendament?”

D-na Fărcaş Bianca Magdalena:
„Nu. Îmi retrag amendamentul.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.216/2008 se aprobă în unanimitate.

6



La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.217/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul  va fi  secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul  art.31, alin.(2), şi  art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara, procedând  la numărarea buletinelor de vot privind numirea‚ reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie  al Grădiniţei cu 
Program Normal nr.3 Hunedoara, a constatat următoarele:

- domnul DEMETER ILIE 21 voturi “pentru”

În  urma  acestor  rezultate,  reprezentantul  Consiliului Local  al  Municipiului 
Hunedoara în Consiliul de Administraţie  al Grădiniţei cu Program Normal nr.3 Hunedoara, 
este:

- domnul DEMETER ILIE

Art.2 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.218/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget
    „Aviz favorabil, dar avem o observaţie: suma  depăşeşte 10.000 de euro, deci 
     va trebui să fie o licitaţie.”
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- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-nul Schiau Nicolae:
„Mă alătur şi eu amendamentului făcut de către domnul Horvath, într-adevăr 

suma depăşeşte 10.000 de euro şi trebuie, conform Ordonanţei nr.34, procedat la licitaţie, 
pentru desemnarea celui care va efectua acest studiu.

 În al doilea rând, a mai fost făcut un astfel de studiu, prin anii 2002, 2003, de 
către cei de la RAIL, într-o fază mult mai incipientă a debranşărilor şi a conectărilor la 
sistemele individuale de încălzire, decât suntem astăzi. 

Nu este nici un fel de problemă, este bine că se face un astfel de studiu, 
pentru a se vedea exact care este opinia cetăţenilor. Trebuie însă să se aibă în vedere 
faptul că în 2005, dacă nu mă înşel a fost emisă o hotărâre de consiliu local, de încetare a 
alimentării,  a furnizării  cu energie termică în sistem centralizat, la 3 sau 4 ani după ce 
aceasta  a  încetat  efectiv  să  mai  existe  şi  că  în  baza  acelei  hotărâri  o  parte  din 
infrastructura de transport privind repartiţia agentului termic către imobilele din municipiul 
Hunedoara a fost dezafectată.

Deci,  trebuie  să  se  ţină  cont,  în  acest  studiu  şi  ce  înseamnă  costurile 
reamenajării infrastructurii necesare investiţiei.

Şi ca o temă, vă spun sincer, am avut-o şi eu  în 2004, dar nu i-am găsit 
răspuns, poate conducerea municipiului va găsi un răspuns, decât să cărăm agentul termic 
de la Mintia,  24-25 de Km, până la  Hunedoara, poate găseşte o soluţie de punere în 
funcţiune a centralei  termice pe gaz din Micro VII,  care poate să alimenteze cu agent 
termic peste 1000 de apartamente.

Să facem o mică probă, înainte de a veni cu 20 şi ceva de Km de conductă 
de la Mintia.”

D-nul Bobouţeanu Dan:
„Probabil că domnul Primar s-a inspirat foarte mult la această hotărâre din 

programul nostru politic al PSD, fiindcă şi noi am avut de gând să facem aşa ceva. Dvs. aţi 
preluat iniţiativa, ne bucurăm că sunteţi de acord cu această idee a noastră din campania 
electorală, să facem un studiu privind oportunitatea introducerii  sistemului centralizat. În 
Deva a fost introdus şi este mai ieftin decât ceea ce generează încălzirea pe gaz.

 La momentul respectiv, cine trebuie să decidă, va decide care este sistemul 
mai bun. Suntem de acord, în principiu,  singura problemă, vom cere o informare, cine 
suportă noile racorduri şi noile puncte cum se vor face.

 Aş dori  ca cetăţeanul  să nu suporte aceste racorduri,  care iniţial  au fost 
distruse, dacă acest studiu se concretizează.

Referitor  la  sumă,  s-a  făcut  o  licitaţie?  Management  Romconsulting este 
singura firmă care poată să facă un astfel de studiu?”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Acea sumă este o sumă estimativă, bineînţeles că se va proceda legal, la 

atribuirea acestui contract. Ei au venit cu o ofertă, noi alocăm suma, nu le-o dăm direct 
cum domnul Schiau înţelege, şi facem licitaţie.
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Noi aprobăm suma şi facem licitaţie.  Această societate a venit cu o ofertă. 
Noi nu atribuim această sumă direct.”

D-nul Schiau Nicolae:
„ Nu o atribuiţi, a ridicat domnul Bobouţeanu problema că încălcaţi legea.”
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Noi nu încălcăm legea, dvs. confundaţi mandatele, domnule Schiau, şi mai 

am o întrebare la dvs.”

D-nul Schiau Nicolae:
„Aţi mai făcut astfel de afirmaţii, deocamdată dvs. aţi încălcat legea şi dovada 

este punctul 18.”

D-nul Demeter Ilie :
„Domnilor consilieri, conform regulamentului nu facem dialog, şi vă rog, vă 

înscrieţi la cuvânt şi respectaţi ordinea. Nu permit discuţii între doi consilieri.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Domnul Schiau trebuia să citească prevederile de la art.2: Aprobă alocarea 

de la bugetul local a sumei de 41.602 lei, reprezentând valoarea studiului prevăzut la art.1. 
Nu era vorba de atribuirea acestui studiu societăţii respective.”

D-nul Schiau Nicolae:
„Şi mai citesc în Nota de fundamentare se menţionează:  pentru culegerea 

datelor generale se va folosi tehnica chestionarului, iar pentru detalierea acestor date sub 
formă  de  date  specifice  se  va  folosi  tehnica  interviurilor,  dirijate  de  către  consultanţii 
Management Romconsulting.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Domnule Schiau, s-a atribuit direct acestor persoane? Răspundeţi cu da sau 

nu.”
D-nul Schiau Nicolae:
„Bănuiesc că nu s-a atribuit direct. Nu puteţi să atribuiţi înainte de a aproba în 

consiliu. Asta intenţionaţi!”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Păi vedeţi, dvs. nu trebuie să vă daţi cu presupusul.”

D-nul Schiau Nicol  ae:  
„Este exact cum aţi făcut şi cu bugetul local. Aţi propus 18.000 şi aţi corectat 

la 12.000.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Dvs. aşi fost primar 4 ani.  A fost o sumă estimativă, licitaţia a fost făcută pe 

suma respectivă.”

D-nul Schiau Nicola  e:  
„Când aţi făcut licitaţia? Înainte de a aproba noi suma?”
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D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„ Nu, nu înainte de a aproba suma.
Dacă sunteţi amabil, puteţi să-mi răspundeţi la o întrebare?”

D-nul Schiau Nicolae:
„Vă răspund numai dacă doresc.”

D-nul   Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„În ce an s-a pus în funcţiune aceea centrală din Micro VII?”

D-nul Schiau Nicolae:
„Centrala  a  fost  gata  în  2004,  în  primăvară,  s-a  făcut  pe  un  program 

RICOOP, a fost o contribuţie de aproximativ 2 miliarde şi şapte sute de la consiliul local şi 
restul a fost pe fonduri europene. Este terminată, nu a funcţionat niciodată, este păzită, are 
un sistem electronic  de semnalizare,  deci  poate fi  pusă în  funcţiune.  Noi  nu am găsit 
posibilitatea, pentru că nu am avut unde, nu au fost doritori în zonă.”

D-nul Horvath Zoltan:
„Eu consider că este util un asemenea studiu, întrucât condiţiile de preţ ale 

gazului metan sunt în accesiune şi trebuie ştiut când este oportun să trecem la încălzire 
centralizată, în condiţiile în care centrala de la Mintia produce 1.000 megawaţi, iar energia 
care se pierde se poate folosi pentru încălzirea oraşelor Hunedoara şi Deva. Problema 
este: costurile acestei investiţii când devin rentabile? Din acest motiv trebuie făcut acest 
studiu.

În  momentul  în  care  acest  lucru  devine  rentabil,  atunci  se  poate  discuta 
realizarea  proiectului.  Dar  trebuie  să  existe  un  studiu  ca  să  ştim unde suntem la  ora 
actuală cu costurile acestei investiţii   şi ce va constitui preţul de cost al energiei la ora 
actuală.”

D-nul Vicep  rimar Dan Nicolae Robert:  
„Este vorba de un alt sistem decât cel cu centrale termice, deci nu mai sunt 

necesare acele centrale termice.”

D-nul Dragotă Iosif:
„Este vorba de un  alt  sistem de distribuţie. Se va veni cu agentul  termic 

primar până la scara de bloc, unde se va monta un aparat cu un schimbător de căldură, iar 
distribuţia va fi pe orizontală. Nu vor mai fi puncte termice, vom avea la fiecare scară acel 
aparat.

Agentul termic  va fi adus  prin magistrală aeriană, până la intrarea în oraş, 
subteran pe vechile reţele, cu agentul primar, iar agentul secundar va fi distribuit din scara 
blocului în apartamente, prin contorizare.”

D-nul Cazan Florin:
„Vechea  reţea  de  distribuţie  nu  mai  era  oricum  funcţională,deci  trebuia 

înlocuită, ştiu doar că există un program naţional în care 60% suportă Guvernul iar 40% 
poate suporta Primăria. Aşa se lucrează şi în Deva şi în alte localităţi.”
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D-nul Bejinariu Valeriu:
„Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, cred că acest proiect cântăreşte foarte 

mult în conjunctura sau în interesul cetăţeanului şi propun ca acest proiect să fie un proiect 
tip dezbatere, să încercăm să-l aruncăm pe piaţă în municipiul Hunedoara, înainte de a 
face această licitaţie şi înainte de a-l încredinţa unei societăţi abilitate pentru a face un 
studiu de oportunitate.

Spun aceasta datorită faptului că din punct de vedere economic, furnizorul de 
agent termic SC Electrocentrale Deva s-ar putea, din câte motive dorim noi, să intre în 
impas în ceea ce priveşte furnizarea acestui agent termic. 

Ar trebui să avem şi această dezbatere, discuţie,  inclusiv cu  furnizorul de 
agent. Să nu ne trezim că acest proiect, după ce îl supunem dezbaterii, şi după ce facem 
investiţia,  să  fie  funcţional  o  perioadă  scurtă  de  timp,  datorită  fenomenului  care  se 
întâmplat şi în 2000, când s-a oprit sistemul centralizat din Hunedoara, nu datorită faptului 
că hunedorenii au dorit oprirea sistemului centralizat ci pentru că cel care furniza agentul 
termic la vremea respectivă a intrat în proces de închidere şi nu a mai furnizat acest agent 
termic.

Deci sunt mai multe aspecte care concură la acest fenomen şi aş propune să 
începem  într-o  ordine  firească  a  lucrurilor,  şi  nu  înainte  să  aruncăm  cu  banii  şi  să 
încredinţăm acest studiu unei societăţi, până nu vedem şi punctul de vedere al cetăţenilor 
şi  să  avem  o  discuţie  pur  tehnică  cu  SC  Electrocentrale  şi  cu  alţi  reprezentanţi  ai 
ministerului,  să  vedem  într-adevăr  pe  ce  perioadă  de  timp  putem  să  ne  bazăm  în 
furnizarea agentului termic.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Domnule consilier, acest proiect de hotărâre este un proiect comun cu Deva, 

Hunedoara şi Simeria, a fost dezbătut inclusiv  şi în cadrul Consiliului Judeţean.”

D-nul Bejinariu Valeriu:
„Trebuie să-l discutăm şi cu cei cărora le este destinat acest serviciu.” 

D-nul Demeter Ilie:
„Fără acest studiu noi nu avem ce discuta cu oamenii, dacă nu ştim preţul cu 

care este adus acest agent termic. Trebuie să ştim cât va costa la intrarea în bloc. Trebuie 
să vedem dacă sunt cerinţe. Doar atunci oamenii vor putea să facă comparaţii. Până nu 
avem acest studiu nu avem ce să prezentăm oamenilor.

Doar acest studiu va aduce informaţii necesare şi utile oamenilor. ”

D-nul Bejinariu Valeriu:
„Domnule preşedinte, oamenii au făcut eforturi disperate să-şi monteze acel 

sistem descentralizat de furnizare a agentului termic în locuinţa personală. Sunt persoane 
şi  asociaţii  de  proprietari,  datorită  amplasamentului  în  aria  administrativ  teritorială  a 
municipiului, care vor refuza categoric. Mi se pare normal să nu-i punem în faţa unui fapt 
împlinit, fiindcă oamenii pot avea percepţia lucrurilor diferită faţă de noi.

Este bine totuşi să lansăm această dezbatere, poate este primul proiect  de 
natură  publică  să  vedem care  sunt  şi  punctele  lor  de  vedere  să  le  luăm în  calcul  în 
contextul gândirii noastre, economice, juridice, etc.

Merg pe această idee pentru că este un serviciu public, fiindcă îl  trimitem 
acasă la oameni şi oamenii sunt cei care beneficiază de acest serviciu public. Este bine să-
l lansăm pe piaţă, din punctul meu de vedere.”
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D-nul Bobouţanu Dan:
„Chestionarul, bănuiesc că la acest lucru se adresează. ”
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Este vorba de un studiu complet.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1 se aprobă în unanimitate.
Art.2 se aprobă cu 19  voturi „pentru” şi 2 „abţineri” (Chiş-Şerban Ana Aurelia 

şi Hotvath Zoltan).
Art.3 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.219/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi ). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

D-nul Schiau Nicolae:
„Înţeleg că este o solicitare din partea Ligii Pensionarilor, pentru renunţare la 

acest spaţiu care a fost alocat prin contract de comodat în 2007. Nu ştiu dacă aceea cerere 
sau  acea  adresă  de  renunţare  care  a  intrat  la  Primăria  Hunedoara  are  în  spate  şi  o 
hotărâre a adunării generale, a organului de conducere a Ligii, sau este doar solicitarea 
domnului Stoica Romulus.

Pentru că tot domnul Stoica Romulus a fost cel care a solicitat, acum un an şi 
jumătate, în mod expres  amenajarea acestui spaţiu. L-am înţeles pentru că un astfel de 
spaţiu  este  necesar.  Sunt  convins  că  dacă  am  ieşi  acum  pe  stradă  şi  am  întreba 
pensionarii, ar fi toţi de acord  ca acest spaţiu să rămână în continuare a lor.
Există, la Primăria Hunedoara o adresă depusă de către CAR Pensionari Hunedoara care 
doreşte să preia  acest  spaţiu,  să-i  păstreze în  continuare obiectul  de activitate:  clubul 
pensionarilor. Este în măsură să solicite acest lucru în  baza Legii nr.540/2002, care la 
art.8, lit.”a”, unde se precizează: Casele de ajutor reciproc ale pensionarilor pot desfăşura 
şi alte activităţi şi servicii decât cele enunţate prin scopul principal:  organizarea de activităţi 
culturale, artistice, turistice şi de agreement. 

Solicit  deci,  ca acest spaţiu să rămână în continuare  cu acelaşi  obiect de 
activitate, să nu ne grăbim să-i dăm o altă destinaţie, fiindcă el a fost amenajat cu acest 
scop, este necesar în continuare să se analizeze de către serviciul juridic această solicitare 
a celor de la CAR Pensionari şi dacă sunt îndreptăţiţi să o primească prin comodat, venim 
deci astfel cu un de proiect, dacă nu, atunci să vină cu o procedură legală de atribuire, 
chiar şi prin licitaţie.

Ei sunt de acord să plătească chirie şi sunt de acord să plătească utilităţile. 
E păcat să pierdem un astfel de spaţiu de recreare pentru bătrânii oraşului.
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Repet, ei sunt de acord să plătească chirie,  şi utilităţile, iar dacă trebuie şi 
dacă este necesar se pot prezenta şi la o licitaţie, dar să se păstreze în caietul de sarcini 
obiectul licitaţiei: club al pensionarilor.” 

 
D-nul Bobouţeanu Dan:
„Pe  mine  mă  miră  solicitarea  dânşilor,  chiar  am  participat  la  Ziua 

Pensionarilor şi ştiu că acest sediu al lor este amenajat foarte bine.
 Înţeleg că acest contract a fost făcut în 2007,  deci practic fiind atribut pe 

durata de 2 ani,  în 2009 expira.  Poate pe ei  îi  sperie  faptul  că puteţi  să măriţi  chiria. 
Trebuie să studiem mai cu atenţie, pentru că este posibil ca forul lor de conducere să ia o 
decizie, iar în ceea ce-i priveşte pe ceilalţi, aceştia pot să spună că pe ei nu i-a informat 
nimeni despre această decizie.”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„În opinia dvs., când noi primim o cerere cu ştampila acelei organizaţii, prin 

care se spune că renunţă la acest contract, noi trebuie să facem investigaţii separate  în 
interiorul  organizaţiei  pentru  a  putea  dovedi  că  acel  act  este  în  consens  cu  toată 
organizaţia? Care este răspunsul dvs.?

Noi am primit o cerere de la dânşii, iar în această hotărâre nu este specificat 
nimic de o altă ligă, nimic de un alt club de pensionari.

 Noi nu schimbăm destinaţia acelui loc, noi hotărâm că ei pot să renunţe.
 Noi nu am primit nici  o cerere de la o altă ligă, nici  o cerere de la CAR 

Pensionari, nimic,  nu văd rolul acelei intervenţii a domnului Schiau.
Această ligă renunţă la contract, lor nu li s-a cerut chirie, dar utilităţile nu se 

pot plăti  de către primărie. Dacă domniile voastre nu vreţi  să aprobaţi  acest proiect de 
hotărâre, noi îi vom  ţine cu forţa,  deci nu vom putea să reziliem contractul.”

D-nul Schiau Nicolae:
„Pe această copie pe care o am eu apare un număr de intrare în Primărie, 

este vorba de adresa CAR Pensionari cu numărul de înregistrare 53861 din 29.10.2008.”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Deci nu are nimic de a face cu această hotărâre pe care o aprobăm astăzi. 

Când acel document va intra în mapa noastră vom ţine cont de el. Dar astăzi noi hotărâm 
ca acest contract să se încheie.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.220/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură.
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul  va fi  secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea şi completarea 
art.  3  din  Hotărârea  Consiliului  Local  al  municipiului  Hunedoara  nr.  169/2008  privind 
aprobarea cofinanţării costurilor eligibile pentru proiectul “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire 
la domiciliu pentru persoane vârstnice dependente din municipiul Hunedoara“ în vederea 
obţinerii  unei  finanţări  nerambursabile  în  cadrul  programului  de  interes  naţional  al 
M.M.F.E.S.  “Dezvoltarea  serviciilor  de  îngrijire  la  domiciliu  a  persoanelor  vârstnice 
dependente“, a constatat următoarele:

1. Ricea Suzana – inspector Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională – Primăria 
municipiului Hunedoara - 21 voturi “pentru”

2. Lasconi Ramona – referent – Serviciul  de Îngrijire şi  Asistenţă la Domiciliu – 
Direcţia de Asistenţă Socială -  21 voturi “pentru”

3. Lascău Liliana Otilia – consilier Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională – 
Primăria municipiului Hunedoara -  21 voturi “pentru”

În urma acestor rezultate, art. 3 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 169/2008, va avea următorul conţinut:

“Art. 3 - Numeşte echipa de implementare a proiectului după cum urmează:
1. Ricea Suzana – inspector Birou Proiecte cu Finanţare Internaţională – Primăria 

municipiului Hunedoara;
2. Lasconi Ramona – referent – Serviciul  de Îngrijire şi  Asistenţă la Domiciliu – 

Direcţia de Asistenţă Socială;
3. Lascău  Liliana  Otilia  –  consilier  Birou  Proiecte  cu  Finanţare  Internaţională  – 

Primăria municipiului Hunedoara”.

Art.2 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.221/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi ). 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.

D-  nul Bobouţanu Dan:  
„Art.1 are 4 subpuncte, trebuie să votăm fiecare subpunct în parte.”

D-nul Demeter Ilie:
„Dacă aveaţi amendamente, se puteau pune la fiecare subpunct şi se votau 

fiecare  în  parte.   Deci  dacă  veţi  citi  regulamentul  veţi  vedea  că  nu  se  votează  pe 
subpuncte. Dar de dragul dvs. voi supune la vot fiecare subpunct în parte.”

Art.1, subpunctul 1 - se aprobă în unanimitate.
Art.1, subpunctul  2  - 5 voturi „pentru” (Chiş Şerban Ana- Aurelia, Schiau 

Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian şi Munteanu Gigi) şi 16 voturi „împotrivă”. Nu a 
întrunit cvorumul legal.

Art.1,  subpunctul   3 – 6 voturi  „pentru”  (Chiş  Şerban Ana-Aurelia,  Schiau 
Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian, Munteanu Gigi şi Demeter Ilie) şi 15 voturi 
„împotrivă”. Nu a întrunit cvorumul legal.

Art.1,  subpunctul   4 – 7 voturi  „pentru”  (Chiş  Şerban Ana-Aurelia,  Schiau 
Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon Cristian,  Munteanu Gigi,  Horvath  Zoltan  şi  Heput 
Teodor) şi 14 voturi „împotrivă”. Nu a întrunit cvorumul legal.

Art.2 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.222/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.223/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
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D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia:
„Cu riscul de a mă repeta, vă rog frumos, spuneţi ce votăm. Să ştie toată 

lumea ce votăm. Din respect faţă de toată lumea.”

D-nul Demeter Ilie:
„Doamna Chiş, mă voi conforma.”
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1  se aprobă în unanimitate.
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul  va fi  secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei  publice  locale  nr.215/2001,  republicată,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot  privind numirea comisiei  pentru 
organizarea şi desfăşurarea  licitaţiei pentru închirierea unei suprafeţe de teren din incinta 
Pieţei agroalimentare Dunărea, în vederea amplasării unui aparat de tip băuturi calde, a 
constatat următoarele:

Preşedinte:             Stanca Georgeta  – director Serviciul public Administraţia pieţelor, 
                                                               târgurilor şi oboarelor 21 voturi “pentru”
Vicepreşedinte:      Stoica Doina – şef Birou Privatizare şi control commercial 21 voturi  “pentru”
Membri:                   Căpâlnă Daniela – şef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate  21 voturi “pentru”
                                 Berar Mirabela – consilier juridic , Serviciul Administraţie publică  
                                                             Locală 20 voturi “pentru”
                                 Petrescu Eva Beatrice  - inspector, Compartiment Inventar domeniul 
                                                                        public şi privat 21 voturi “pentru”
Secretarul comisiei (fără drept de vot) : Pascaru Amalia  din cadrul Serviciului  public Administraţia 
pieţelor, târgurilor şi oboarelor 21 voturi “pentru”

 
În  urma  acestor  rezultate,  comisiei  pentru  organizarea  şi  desfăşurarea 

licitaţiei  pentru  închirierea  unei  suprafeţe  de  teren  din  incinta  Pieţei  agroalimentare 
Dunărea, în vederea amplasării unui aparat de tip băuturi calde, este  următoarea:

Preşedinte:             Stanca Georgeta  – director Serviciul public Administraţia pieţelor, 
                                                               târgurilor şi oboarelor
Vicepreşedinte:      Stoica Doina – şef Birou Privatizare şi control comercial
Membri:                   Căpâlnă Daniela – şef Serviciu Buget, finanţe, contabilitate
                                 Berar Mirabela – consilier juridic , Serviciul Administraţie publică locală
                                 Petrescu Eva Beatrice  - inspector, Compartiment Inventar domeniul 
                                                                        public şi privat

Secretarul comisiei (fără drept de vot) : Pascaru Amalia  din cadrul Serviciului  public Administraţia 
pieţelor, târgurilor şi oboarelor

                      Art.3-4 se aprobă în unanimitate.
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Hotărârea nr.224/2008 se aprobă în unanimitate.
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
D-nul Schiau Nicolae:
„Fac doar o remarcă, felicit conducerea actuală a Primăriei pentru faptul că a 

reuşit să aducă în Parcul Industrial Hunedoara un mare investitor Orange România, care 
va crea prin investiţia pe care o face, multe locuri de muncă.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul  va fi  secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei  publice  locale  nr.215/2001,  republicată,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea 
organizării  licitaţiei  pentru concesionarea parcelei  de teren aflate în folosinţa S.C. Parc 
Industrial  SRL  Hunedoara  şi  în  domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara,  având  o 
suprafaţă de 150 mp, înregistrat în C.F. nr. 1355N, nr. topo 2854, a constatat următoarele:

   Ovidiu Marius Hada   –  Primar – preşedinte 21 voturi “pentru”
   Cazan Florin              –  consilier local – membru 21 voturi “pentru”
   Căpâlnă Daniela       –   Şef Serviciu finanţe - contabilitate – membru 21 voturi “pentru”
   Dragotă Iosif  – inspector Serviciu urbanism, amenajarea teritoriului, 

                                 disciplina în  construcţii şi cadastru – membru 20 voturi “pentru”
  Toma Anamaria - Gabriela – consilier juridic Serviciul administraţie publică  locală – 

                                                    membru 21 voturi “pentru”
  Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru 21 voturi “pentru”
  Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara – membru 21 voturi “pentru”
 

În  urma  acestor  rezultate,  comisia  în  vederea  organizării  licitaţiei  pentru 
concesionarea parcelei de teren aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara, având o suprafaţă de 150 mp, înregistrat în 
C.F. nr. 1355N, nr. topo 2854, este  următoarea:

   Ovidiu Marius Hada   –  Primar – preşedinte;
      Cazan Florin              –  consilier local – membru;
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      Căpâlnă Daniela       –   Şef Serviciu finanţe - contabilitate – membru;
      
    Dragotă Iosif              – inspector Serviciu urbanism, amenajarea teritoriului, 

                                            disciplina în  construcţii şi cadastru – membru;
      Toma Anamaria - Gabriela – consilier juridic Serviciul administraţie publică  locală – membru;
      Şăucă Ştefan       – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru
      Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara – membru;
                     
                      Art.6-7 se aprobă în unanimitate.

Hotărârea nr.225/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru” (d-nul consilier 
local Leu Mihai nu votează).

Art.1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru” (d-nul consilier local Leu 
Mihai nu votează).

Hotărârea nr.226/2008 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru” (d-nul 
consilier local Leu Mihai nu votează).

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia:
„Eu am o nelămurire, ştiu cum se votează, la anumite hotărâri de consiliu se 

votează pe puncte şi subpuncte, iar la alte hotărâri numai pe puncte. Trebuie să ştiu şi eu 
cum votăm de acum înainte.

Dacă se votează pe puncte şi subpuncte să se voteze peste tot. Dvs. ca şi 
preşedinte aveţi legea în mână.”

D-nul Demeter Ilie:
„D-na consilier, cred că nu am fost destul de explicit. Conform regulamentului 

se  votează  pe  puncte,  pe  articole.  La  cererea  expresă,  a  colegilor  şi  cu  acordul 
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preşedintelui de şedinţă se poate vota şi pe subpuncte. Nu am mai avut nici o cerere de 
votare pe subpuncte şi de aceea nu am mai votat pe subpuncte.

Dacă există solicitări, vă rog să menţionaţi înainte de a vota, menţionaţi vă 
rog atunci când luaţi cuvântul.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1 se aprobă în unanimitate.
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul  art.31, alin.(2), şi  art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara,  procedând  la  numărarea  buletinelor  de  vot  privind  numirea  comisiei,  în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea  terenului în suprafaţă de 26,0 
mp situat în str.  Cerbului (fost amplasament al  pieţii  Dunărea), pentru amplasarea unui 
chioşc cu activitate comercializare produse alimentare, a constatat următoarele:

           - Marius Ovidiu Hada – primar  - preşedinte 21 voturi “pentru”
           - Homorodean Anca – şef Serviciul impozite şi taxe locale 21 voturi “pentru”

       - Dragotă Iosif – consilier U.A.D.C  21 voturi “pentru”
           - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 21 voturi “pentru”
           - Nicula Ana – inspector Serviciul urbanism şi amenajarea teritoriului 21 voturi “pentru”

În  urma acestor  rezultate,  componenţa  comisiei,  în  vederea  organizării  şi 
desfăşurării  licitaţiei  pentru  închirierea  terenului  în  suprafaţă de 26,0 mp situat  în  str. 
Cerbului (fost amplasament al pieţii Dunărea), pentru amplasarea unui chioşc cu activitate 
comercializare produse alimentare, este următoarea :
                     - Marius Ovidiu Hada – primar  - preşedinte;
                     - Homorodean Anca – şef Serviciul impozite şi taxe locale;

   - Dragotă Iosif – consilier U.A.D.C; 
                     - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale;
                     - Nicula Ana – inspector Serviciul urbanism şi amenajarea teritoriului; 

Comisia de validare, numită în temeiul  art.31, alin.(2), şi  art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara,  procedând la  numărarea buletinelor  de vot  privind  constituirea comisiei  cu 
membrii  de  rezervă,  în  vederea  organizării  şi  desfăşurării  licitaţiei  pentru  închirierea 
terenului  în  suprafaţă  de  26,0  mp  situat  în  str.  Cerbului  (fost  amplasament  al  pieţii 
Dunărea), pentru amplasarea unui chioşc cu activitate comercializare produse alimentare, 
a constatat următoarele:

-  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru”
           -   Popa Anişoara- inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină 21 voturi “pentru”
                                                   contractuală şi executare silită 21 voturi “pentru”
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      -  Muntean Ioan – consilier U.A.D.C – membru de rezervă 21 voturi “pentru”
      -  Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă  21 voturi “pentru”

          -  Moise Iulica Dorina – inspector principal U.A.D.C – membru de rezervă 21 voturi “pentru”
În urma acestor rezultate,  componenţa comisiei  cu membrii  de rezervă, în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea  terenului în suprafaţă de 26,0 
mp situat în str.  Cerbului (fost amplasament al  pieţii  Dunărea), pentru amplasarea unui 
chioşc cu activitate comercializare produse alimentare, este următoarea :

-    Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă; 
                    -   Popa Anişoara- inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină
                                                   contractuală şi executare silită;

-  Muntean Ioan – consilier U.A.D.C – membru de rezervă;
-  Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă

                   -  Moise Iulica Dorina – inspector principal U.A.D.C – membru de rezervă

Art. 3-5 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.227/2008 se aprobă în unanimitate.

La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii  se aprobă cu 16 voturi  „pentru” şi  5 voturi  „împotrivă” (Chiş 
Şerban Ana- Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi  Solomon Cristian şi  Munteanu 
Gigi).

Art.1 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Chiş Şerban Ana- 
Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare.

Comisia de validare, numită în temeiul  art.31, alin.(2), şi  art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara,  procedând la  numărarea  buletinelor  de  vot  privind  numirea  comisiei,  în 
vederea  organizării şi desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea terenurilor aflate în domeniul 
public al municipiului Hunedoara pentru amplasarea unor rulote de tip Fast Food – Rotisor, 
a constatat următoarele:

     - Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte 21 voturi “pentru”
     - Homorodean Anca – şef Serviciul impozite şi taxe locale 20 voturi “pentru”
     - Draogotă Iosif– consilier  20 voturi “pentru”
     - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 21 voturi “pentru”
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     - Nicula Ana – inspector Serviciul urbanism şi amenajarea teritoriului 21 voturi “pentru” 
În urma acestor rezultate,  componenţa comisiei,  în vederea  organizării  şi 

desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea terenurilor aflate în domeniul public al municipiului 
Hunedoara pentru amplasarea unor rulote de tip Fast Food – Rotisor, este următoarea :

                     - Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte;
                     - Homorodean Anca – şef Serviciul impozite şi taxe locale;
                     - Dragotă Iosif– consilier ;
                     - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale;
                     - Nicula Ana – inspector Serviciul urbanism şi amenajarea teritoriului. 

Comisia de validare, numită în temeiul  art.31, alin.(2), şi  art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  aprobată  prin  Hotărârea  nr.117/2008  a  Consiliului  Local  al  Municipiului 
Hunedoara,  procedând la  numărarea buletinelor  de vot  privind  constituirea comisiei  cu 
membrii  de  rezervă,  în  vederea   organizării  şi  desfăşurării   licitaţiei  pentru  închirierea 
terenurilor  aflate în  domeniul  public  al  municipiului  Hunedoara pentru  amplasarea unor 
rulote de tip Fast Food – Rotisor, după a constatat următoarele:

-   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru”
-   Popa Anişoara - inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină
                                                   contractuală şi executare silită 21 voturi “pentru”
-  Munteanu Ioan – consilier U.A.D.C – membru de rezervă 21 voturi “pentru”
-  Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă 21 voturi “pentru”
-  Moise Dorina – inspector  U.A.D.C – membru de rezervă 21 voturi “pentru”

În urma acestor rezultate,  componenţa comisiei  cu membrii  de rezervă, în 
vederea  organizării şi desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea terenurilor aflate în domeniul 
public al municipiului Hunedoara pentru amplasarea unor rulote de tip Fast Food – Rotisor, 
este următoarea :

-   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă; 
                    -  Popa Anişoara - inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină
                                                   contractuală şi executare silită;

-  Munteanu Ioan – consilier U.A.D.C – membru de rezervă;
-  Berar Mirabela – consilier juridic – membru de rezervă

                   -  Moise Dorina – inspector  U.A.D.C – membru de rezervă

Art.3 se aprobă în unanimitate.
Art.4-5 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” (Chiş Şerban 

Ana- Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae şi Solomon Cristian şi Munteanu Gigi).
Hotărârea nr.228/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” 

(Chiş  Şerban  Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon  Cristian  şi 
Munteanu Gigi).

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul  (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.
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-  d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi  „pentru” (d-nul consilier 
local Dan Nicolae Robert nu votează).

Art.1-2 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru” (d-nul consilier local Dan 
Nicolae Robert nu votează).

Hotărârea nr.229/2008 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru”  (d-nul 
consilier local Dan Nicolae Robert nu votează).

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi). 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi  „pentru” (d-nul consilier 
local Dan Nicolae Robert nu votează).

Art.1-2 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru” (d-nul consilier local Dan 
Nicolae Robert nu votează).

Hotărârea nr.230/2008 se aprobă în unanimitate – 20 voturi „pentru”  (d-nul 
consilier local Dan Nicolae Robert nu votează).

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie). 
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget.
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.
- d-nului Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.
Hotărârea nr.231/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 20. Diverse.   

D-nul Apostolescu  Dan:
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„Aş avea şi  eu o rugăminte,  dacă se poate  pune la  dispoziţie  devizul  de 
lucrări  de  la  Catedrala  Eroilor,  situaţia  de  lucrări  şi  eventual  anexat  cu  plata  tuturor 
facturilor care s-a făcut până la ora actuală, cu număr de factură, dată, etc..”

D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia:
„Vreau să ştiu de când lucrările MISA înseamnă cultură şi după câte ştiu eu 

Galeria de Arte, care era mândria municipiului Hunedoara, este locul unde se desfăşoară 
nu ştiu ce conferinţă MISA. În orice caz, e plin de chiciuri. 

Întrebarea era de când este MISA cultură şi de  ce este găzduită în Galeria 
de Arte.

O a doua întrebare  mai serioasă: când începe construirea blocurilor  ANL.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Eu ştiu că este o cerere din partea Asociaţiei Dreptate şi Adevăr, pentru a 

putea organiza un simpozion. Eu nu am cunoştinţă de nici o lucrare  MISA.
Tot în cadrul Galeriei a fost organizat un spectacol cu căluşari.”

D-nul Hepuţ Teodor :
„Vreau să ştiu dacă se poate să intervenim pentru iluminatul stradal să se 

oprească lumina dimineaţa mai devreme, am putea să facem economie.
Vreau să mai întreb ce putem să facem cu tirurile care sunt parcate în oraş 

peste tot. La ECO SID nu se poate amenaja o zonă pentru parcare, acolo unde au fost 
depozitele la Aglomeratoul II? Să existe o parcare păzită. Ar fi bine să ne raporteze, din 
când în când, cei  de la ECO SID ce fac.  Poate am putea să rezolvăm o problemă cu 
tirurile.” 

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Da, vom vorbi cu cei de la Luxtten să reprogrameze timpul la senzori.
Cu privire la tiruri, avem o problemă, actualmente nu există nici o parcare. Se 

lucrează la posibilitate de a oferi parcare, noi am mai avut o discuţie referitoare la acest 
fapt. 

Trebuie să găsim un spaţiu corespunzător, nu îi putem obliga să parcheze 
nici  foarte departe.  Dar noi  susţinem că este de fapt o problemă a firmelor care deţin 
aceste tiruri. Ei trebuie să pună la dispoziţie locuri de parcare, trebuie să deţină garaj.

Aceştia, sunt obligaţi, atunci când îşi fac firma să deţină şi loc de parcare, dar 
problema este că şoferii  acestor tiruri  locuiesc în oraş şi  cred eu că din comoditate nu 
parchează în locurile ce le sunt puse la dispoziţie de către firme.

Am putea să iniţiem o hotărâre de consiliu care să se refere la acest domeniu 
: interzicerea parcării tirurilor în oraş.”

D-nul Bobouţanu Dan :
„Eu sunt de acord cu dvs., nu au ce căuta parcate tirurile în oraş. Interzicem 

clar accesul în oraş a tirurilor, ce treabă avem noi cu unele firme cum ar fi EDY Spedition. 
Ce caută un tir în mijlocul oraşului? Se poate face o parcare în cadrul Parcului Industrial, 
acesta este la intrare în oraş.”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:

23



„Sunt vândute toate terenurile. Dar discutăm. Vreau să menţionez faptul că în 
aceeaşi hotărâre de consiliu, sau poate în alta ar trebui să interzicem parcarea maşinilor 
care au anunţuri de vânzare.

Sunt, în oraş,  enorm de multe maşini puse de vânzare, vă rog să vedeţi 
centrul oraşului, veţi vedea cel puţin 40 şi ceva de maşini parcate, care sunt de vânzare. Ar 
trebui să dăm o hotărâre de consiliu prin care să interzicem acest lucru. Aceste maşini 
ocupă locul de parcare. Aceste maşini sunt parcate cu lunile acolo, se vede foarte clar.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Există în ţară un precedent,  Timişoara a acţionat la fel, deci putem şi noi să 

acţionăm în acest sens.”

D-nul   Munteanu Gigi:  
„Ideea era că  pot să vă dau o sugestie, să luăm exemplu Sibiului, în urma 

acestei hotărâri maşinile vor trebui ridicate, noi nu putem interzice oamenilor să-şi pună 
afişe în geam.

Dar, le putem  interzice să parcheze mai mult de 24 ore într-un loc. Ele arată 
jalnic, sunt parcate de săptămâni întregi într-un loc, sunt pline de praf, dar nu putem să-l 
certăm pe om de ce şi-a pus în geam afiş de vânzare a maşinii.

Dacă această maşină merge pe stradă şi  are acel  afiş  nu deranjează pe 
nimeni, faptul că maşina stă într-un loc mai mult timp, acest lucru deranjează.”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Hotărârea poate fi formulată astfel încât posesorul maşinii să nu poată să-şi 

pună afiş de vânzare şi să-şi parcheze maşina în acelaşi loc mai mult de 24 de ore. Există 
târg special organizat pentru  vânzarea maşinilor.”

D-nul Bobouţanu Dan :
„Nu este  necesar  să  dăm noi  o  hotărâre,  există  Codul  Rutier  în  care  se 

specifică clar că nu ai voie să pui pe parbriz sau geamuri laterale obiecte care estompează 
vizibilitatea. Atunci poliţia poate să-şi facă datoria.”

D-nul Hepuţ Teodor :
„Vreau să discut problema magistralei în zona Union şi Artima, sunt parcate 

haotic maşinile, noi nu putem circula corect, suntem obligaţi să tăiem linia continuă. Ce 
măsuri putem lua? Referitor la semaforul defect, ce putem face?”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Vom face parcări şi acolo ca şi în Micro VII. Vom rezolva şi aceea problemă. 

Se pare  că totuşi este softul problema la acel semafor.”

D-nul Hepuţ Teodor :
„Puteţi interveni acolo unde sunt lăsate clădirile neîngrijite, mă refer în mod 

special la Cantină, la spaţiile din combinat, etc..”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Putem emite o  hotărâre de consiliu şi  pentru  acest  lucru,  pentru  clădirile 

nereabilitate. În şedinţa viitoare de consiliu putem dezbate toate aceste 3 puncte ce s-au 
discutat până acum.”
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D-nul Demeter Ilie:
„Pentru sancţionarea celor care nu-şi reabilitează clădirile există Hotărârea 

de  consiliu  nr.66/2008 privind  stabilirea  şi  sancţionarea  unor  contravenţii  pe  raza 
administrativ  teritorială  a  municipiului  Hunedoara,  care  face  referire  şi  la  sancţionarea 
faptelor de neîntreţinerea faţadelor clădirilor.  Este o contravenţie ce trebuie aplicată de 
către Poliţia Comunitară.”

D-nul Bobouţanu Dan :
„În principiu, pentru semaforul defect de la Union trebuie să fie un poliţist de 

circulaţie acolo să dirijeze circulaţia.”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
„Am făcut  această solicitare Poliţiei  Rutiere,  aceasta nu este subordonată 

nouă. Motivarea dânşilor a fost că nu au suficienţi agenţi.”

D-nul Bobouţanu Dan :
„Vă felicit pentru parcările pe care le faceţi în Micro VII. Este foarte bine că 

faceţi ceva pentru municipiul Hunedoara.
 Ar trebui să vedem ce putem face pentru parcările de la ANL-urile de la 

Generală 2.”

D-ra Szilagyi  Ana Maria:
„Ca cetăţean al  municipiului  Hunedoara am observat că diferiţi  cetăţeni  ai 

acestui oraş îşi izolează individual apartamentele. Fiecare îşi face zona de apartament în 
ce culoare doreşte.

Ar trebui să vorbim cu cei din comisia de urbanism, să ia o măsură pentru 
acest lucru.”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„În mandatul trecut domnul Zgâmbău era responsabil cu alegerea culorilor.
Vom încerca să facem tot posibilul ca  aceste culori să nu fie la fel cu cele din 

vechiul mandat.”

D-ra Szilagyi  Ana Maria:
„Am dori să fie iniţiat un proiect de hotărâre prin care să fie o stradă pietonală 

, pe B-dul Corvinul, la fel ca în marile oraşe. Este foarte circulată acea stradă.” 

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
„Au mai fost discuţii în acest sens. Eu spun că se poate face. Ar trebui să 

vedem accesul la acele magazie cum se va face, să le putem oferi posibilitatea de a le 
aproviziona într-un timp limitat.”

D-na Vaislescu Tatiana:
„Problema care doream să o ridic este a mea personală. 
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În faţa farmaciei mele traversează foarte mulţi pietoni, de la dispensarul de 
peste drum. Sunt opt cabinete private şi mai există şi o staţie de autobuz în faţa farmaciei. 
Dacă tot suntem la capitolul proiecte de hotărâri cred că ar fi oportun să se facă o trecere 
de pietoni exact în zona respectivă.”

D-nul Bobouţanu Dan :
„Dacă este staţie de autobuz nu este voie să fie şi trecere de pietoni la 25 m 

în faţa sau spatele staţiei, şi astfel se ajunge automat în dreptul semaforului, unde există 
trecere de pietoni.”

D-nul delegat sătesc   de la Boş :  
„Am depus un memoriu la Primărie pentru drumul ce duce la Carieră. Mâine 

mă duc la Prefectură,  ce pot  să spun? Se circulă  în  zonă cu maşini  de 60  de tone. 
Oamenii sunt foarte nemulţumiţi ”

D-nul Primar Ovidiu Marius Hada:
                     „Cererea se pare că este la Direcţia tehnică. Vom verifica.

D-n  a Vaislescu Tatiana:  
                     „Când va începe construcţia blocurilor ANL?”

D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert:
                      „La primăvară.”

D-nul Demeter Ilie:
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa 

de azi a consiliului local."

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
CONSILIUL LOCAL

MINUTA
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.10.2008

Punctul  1  al  ordinii  de  zi  - Proiect  de  hotărâre privind  modificarea  şi 
completarea  Hotărârii  Consiliului  local  nr.134/2008  privind  aprobarea  structurii 
organizatorice - organigrama, a numărului de personal şi  a statului de funcţii al aparatului 
de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara.

Hotărârea nr.213/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 „abţineri” (Chiş 
Şerban Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon Cristian  şi  Munteanu 
Gigi).

Punctul  2  al  ordinii  de  zi  - Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  şi 
completarea  Anexei  la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.89/2001 
privind  aprobarea Regulamentului de organizare şi  funcţionare a  aparatului propriu al 
Consiliului local  Hunedoara, cu modificările şi completările ulterioare.

Hotărârea nr.214/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 „abţineri” (Chiş 
Şerban Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon Cristian  şi  Munteanu 
Gigi).

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul 
local  a sumei de 5.000 lei pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul desfăşurării 
finalei la Campionatul Naţional Individual de Şah pentru persoane nevăzătoare care se va 
desfăşura în perioada  02-09.11.2008.

Hotărârea nr.215/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea obiectivelor 
pentru  care  va  fi  asigurată  paza  de  către  personalul  S.P.L.S.  Poliţia  Comunitară  a 
municipiului Hunedoara.

Hotărârea nr.216/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul  5  al  ordinii  de  zi  - Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea 
Nomenclatorului documentelor de arhivă a Primăriei Municipiului Hunedoara.
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Hotărârea nr.217/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul  6  al  ordinii  de  zi  - Proiect  de  hotărâre  privind  numirea 
reprezentantului Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al 
Grădiniţei  cu Program Normal nr.3 Hunedoara.

Hotărârea nr.218/2008 se aprobă în unanimitate (art.1- vot secret).

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
studiului pentru oportunitatea şi necesitatea introducerii sistemului centralizat de alimentare 
cu  energie  termică  a  imobilelor  din  municipiul  Hunedoara,  având  ca  sursă  S.C. 
Electrocentrale S.A. Deva.

Hotărârea nr.219/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării prin 
acordul părţilor a  Contractului de comodat nr.13314/2007 încheiat între Consiliul local al 
Municipiului Hunedoara şi Liga Pensionarilor – Filiala Hunedoara.

Hotărârea nr.220/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea  H.C.L. nr. 
169/2007 privind  aprobarea  cofinanţării  costurilor  eligibile  pentru  proiectul  “Dezvoltarea 
serviciilor  de  îngrijire  la  domiciliu  pentru  persoane vârstnice  dependente din  municipiul 
Hunedoara“ în vederea obţinerii  unei  finanţări  nerambursabile în  cadrul  programului  de 
interes naţional al M.M.F.E.S. “Dezvoltarea serviciilor de îngrijire la domiciliu a persoanelor 
vârstnice dependente“.

Hotărârea nr.221/2008 se aprobă în unanimitate (art.1 – vot secret).

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
a Acţionarilor la S.C. ECO SID S.A. Hunedoara .

Hotărârea nr.222/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al municipiului Hunedoara a 
unor  bunuri  aflate în incinta actualei „Staţii de epurare a apei Sântuhalm”.

Hotărârea nr.223/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii 
prin licitaţie publică a unei suprafeţe de teren din  incinta Pieţei agroalimentare Dunărea, 
în vederea amplasării unui aparat de tip băuturi calde.

Hotărârea nr.224/2008 se aprobă în unanimitate (art.2- vot secret).

Punctul  13  al  ordinii  de  zi  - Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea 
concesionării   prin licitaţie publică  a unei parcele de teren aflate în folosinţa S.C. Parc 
Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.225/2008 se aprobă în unanimitate(art.5- vot secret).

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea identificării 
unor  terenuri  situate  în  intravilanul  municipiului  Hunedoara,  precum  şi  aprobarea 
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înregistrării acestora în Cartea Funciară, din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara.

Hotărârea nr.226/2008 se aprobă în unanimitate.
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii 

prin licitaţie publică a unui teren aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara pentru 
amplasarea unui chioşc comercializare produse alimentare.

Hotărârea nr.227/2008 se aprobă în unanimitate(art.2- vot secret).

Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii 
prin licitaţie  publică  a unor terenuri  aflate în domeniul  public al  municipiului  Hunedoara 
pentru amplasarea unor rulote de tip FAST FOOD - ROTISOR.

Hotărârea nr.228/2008 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 5 voturi „împotrivă” 
(Chiş  Şerban  Ana-Aurelia,  Schiau  Nicolae,  Balosin  Nicolae  şi  Solomon  Cristian  şi 
Munteanu Gigi). (art.2- vot secret).

Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere 
a  unor  terenuri  din  administrarea  Consiliului    Local  al  Municipiului  Hunedoara   în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor.

Hotărârea nr.229/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  revocarea Hotărârii 
Consiliului  Local  nr.177/2008  pentru  modificarea  şi  completarea  Anexei  la  Hotărârea 
nr.16/2006 privind aprobarea asocierii  în participaţiune cu SC. INTERSERVICE SRL în 
vederea exploatării din punct de vedere comercial a unui teren.

Hotărârea nr.230/2008 se aprobă în unanimitate.

Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
delegaţiei  municipiului  Hunedoara  la  sărbătoarea  oraşului  Szombathely  -  Ungaria,   în 
perioada 7-9 noiembrie 2008.

Hotărârea nr.231/2008 se aprobă în unanimitate.

                                        SECRETAR,
Aurel Raţă-Bugnariu
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